
 
Møteprotokoll 

Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Kommunehuset 
Dato: 30.03.2017 
Tidspunkt: 10:20 – 11:20 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jan Helge Jensen Medlem  
Kitty Karlsen Fungerende leder  
Aslaug Thomassen Medlem  

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Eilif Andersen Medlem  
Ågoth Boberg Medlem  
   
   
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Sonja Henriksen Eilif Andersen  
   

 
Merknader 
Svein Winther Bogstrand ble valgt som sekretær. Ordfører tiltrådte møtet til sak 2/17 – kl. 
10:35. 

 
PROTOKOLLTILFØRSEL 
Det fremlegges følgende protokolltilførsel fra Jan Helge Jensen: 
Sitat: Eldrerådet er sterkt kritisk til at organet ikke har til disposisjon en 
sekretærfunksjon. Tidligere har en av utvalgets medlemmer hatt denne 
funksjonen. Vi ber om at administrasjonssjefen frigjør en til å tiltre når rådet 
har møter. Videre ser vi på at ingen fra administrasjonen møtte til rådets 
møte den 30.03.17 som svært uheldig. Rådets medlemmer hadde flere 
spørsmål tilknyttet saker som det tidligere var sendt forespørsel om, og som 
de nå ønsket svar på. Rådet føler seg på mange måter oversett og føler at 
man på grunn av dette ikke får utført sine funksjoner tilfredsstillende. Sitat 
slutt. 
  
  
  

Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
______________________ ______________________ _______________________ 
Aslaug Thomassen  Sonja Henriksen 
  



                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 1/17 Vaktmestertjeneste for hjemmeboende eldre  2015/196 
PS 2/17 Etterlysning av svar på saker vedtatt i Kvænangen 

eldreråd 
 2015/196 

PS 3/17 Bemanningssituasjonen ved Gargo sykestue og 
sykehjem 

 2015/196 

PS 4/17 Søknad om midler til avvikling av eldredagen 
2017 

 2015/196 

 
 

PS 1/17 Vaktmestertjeneste for hjemmeboende eldre 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 30.03.2017  
 

Behandling: 
Leder refererte til brev fra Gunnar Sollund. Diskusjon vedrørende snømåking/tjenester innom 
hus og betaling fra eldre for slike tjenester.  
Jan Helge Jensen ber om utredning av frivillighetssentral. 
 
Forslag fra eldrerådet:  
 

1. Eldrerådet ber formannskapet om å bevilge nødvendige midler til vaktmestertjeneste for 
eldre/uføre til budsjett for 2018. 

2. Det bes gitt tilbakemelding om sak vedrørende frivillighetssentral fra administrasjonens 
side. 

 
Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Eldrerådet ber formannskapet om å bevilge nødvendige midler til vaktmestertjeneste for 

eldre/uføre til budsjett for 2018. 
2. Det bes gitt tilbakemelding om sak vedrørende frivillighetssentral fra administrasjonens 

side. 
 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram til diskusjon. 
 
 



PS 2/17 Etterlysning av svar på saker vedtatt i Kvænangen eldreråd 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 30.03.2017  
 

Behandling: 
Jan Helge Jensen refererte til manglende svar, og mener rådet føler seg oversett på denne 
bakgrunn. 
Ordfører skal purre på saken ovenfor administrasjonen og vil ha bedre rutiner på dette arbeidet. 
Leder refererte de manglende svar på saker (Sak 12, 14, 15 og 16/16). 
 
Forslag fra eldrerådet: Eldrerådet ser det som svært uheldig og er kritisk til at det ikke gis svar 
fra administrasjonens side på rådets saker. 
 
Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Eldrerådet ser det som svært uheldig og er kritisk til at det ikke gis svar fra administrasjonens 
side på rådets saker. 
 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Uten innstilling 
 
 

PS 3/17 Bemanningssituasjonen ved Gargo sykestue og sykehjem 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 30.03.2017  
 

Behandling: 
Leder refererte til behov for nyansettelser og forholdet til forståelse/vedtak om ansettelsesstopp 
ved Gargo. 
Ordfører mente at ansettelsesstopp fortsatt gjelder. 
Jan Helge Jensen mente at ansettelsesstopp opphørte 1. januar, men fungerer i praksis grunnet 
manglende turnus.  
Generell diskusjon om turnus og behovet for innsparing. 
 
Forslag fra eldrerådet: Ordfører oppfordres til å legge frem saken på nytt for formannskapet. 
Eldrerådet ser på det som viktig at et godt tjenestetilbud opprettholdes på Gargo. 
 
Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Ordfører oppfordres til å legge frem saken på nytt for formannskapet. Eldrerådet ser på det som 
viktig at et godt tjenestetilbud opprettholdes på Gargo. 
 



 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram til diskusjon. 
 
 

PS 4/17 Søknad om midler til avvikling av eldredagen 2017 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 30.03.2017  
 

Behandling: 
Leder refererte til omdømmemidler i formannskapet og ser behov for midler til avviklingen av 
eldredagen. 
 
Forslag fra eldrerådet: Eldrerådet søker om kr. 10.000,- i midler til arrangement «eldredagen». 
 
Forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Eldrerådet søker om kr. 10.000,- i midler til arrangement «eldredagen». 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken legges fram til diskusjon. 
 
 


